
BURMISTRZ M|ASTA LUBAWKA
Na lVsesję Rady MiejskiejW Lubawce

W dniu 25lUty 2021r,
W sprawie udżielenia odpowjedzi na żapytanie/iNclpeblic

Lubawka, dnia 15lute8o 2021 r,

W1.3,0003.3.2021
oEL.1.0003.05.2021.01

,,Udzielania odpowiedzi na interpelację Pana Michała ołdaka"

W odpowiedzi na interpelację p. Michała oldaka Przewodniczącego Rady Miejskiej
W Lubawce:

TREŚć lNTERPEtAolI
1. Nawiązując do mojego żapytania z dn.26.77.20ż0 i udzielonej odpowiedzi

sygnowanej nr lGKiP.1.0003.7.2020 dotyczącej rea|izacji projektu pn. .,Łączy nas

Bóbr" gdzie powstaje oferta turystyczno- rekreacyjna, której termin realizacji robót
budowlanych jest przedstawiony do 77.07.2o2r r. proszę o udzielenie informacji czy
zadanie zostało zakończone. Jeśli nie zostało, proszę o informację czy został
przesunięty WykonaWcy termin realizacji oraz czy w związku z tym nie jest zagrożona
dotac.|a środków zewnętrznych na W/W inwestycję.

odpowiedź: Zadanie nie zostało zakończone, Wykonawca Wystąpił z Wnioskiem o aneks do
umowy i termin realiżacji robót budowlanych został Wydtużony do 30,o4.żo2L t.
Jednocześnie W grudniu został podpisany aneks do umowy o dofinansowanie wydłużający
termin realiżacji cale8o projektu do 30.06,2021 r. W związku z powyższym nie jest za8rożona
dotacja ze środkóW ZeWnęt.znych.

2, W związku z planowanym remontem u|. Przyjaciół Żoinierza W Lubawce, W formie

,,zapro.iektuj iWybuduj" zwracam się z prośbą, W imieniu mieszkańcóW oraz radnych,

o wgląd do dokumentacji projektowej przed zatwierdzeniem projektu przez

Zamawiające8o, Z8odnie z umowa Wykonawca ma 150 dni od podpisania umowy na

zrobienie projektu i dostarczenie go W Wersji papierowej i elektronicznej do
zamawiającego, który z kolei ma 10 dni na zaopiniowanie dostarczonego projektu

iWniesienie ewentualnych uwag. lnwestycja będzie kosztować prawie 2,2 zł mln
i będzie to jedna z Większych inWestycji naszej gminy, W związku z tym mieszkańcy tej
ulicy oraz Lubawki powinni się z nią zapoznać i z8łosić ewentualne uwa8i. Najlepszym
rozwiązaniem byłaby publikacja dostarczonego projektu na 5tronie Urzędu
z podaniem 5 dniowe8o terminu na zgłoszenie ewentualnych uwa8 i poprawek przez

mieszkańców. Po tym terminie, jeżeli mieszkańcy oraz zamaWiający tj. Urząd Miasta
Lubawka nie z8łosżą uwag, projekt będzie mó8ł trafić do realizacji. Pozwoli to uniknąć

niepotrzebnych niedomóWień i Wątpliwości jakie radni mieli na sesji W dniu

2!.72,2o2o l,
Proszę róWnieź o niezwłoczne wysłanie po otrzymaniu przez zamaWiające8o
dokumentacji projektowej od Wykonawcy na e-maile Radnych W Wersji

elektronicznej, by radni mo8li się zapoznać z projektem i zgłosić ewentualne uWagi.



odpowiedź: Z8odnie z umową, która zostala podpisana z Wykonawcą na remont dro8i
ul. Przyjaciół Żotnierza, Wykonawca ma 15o dni od podpisania Umowy na opracowanie
dokumentacji pro.iektowej dla Wszystkich robót budowlanych jak róWnież uzyskania
W imieniu Zamawiające8o na podstawie uz8odnionej dokumentacji projektowej
wymaganych przepisami plawa źeżWoleń na Wykonanie robót budowlanych. Wszystkie
dokumenty określające zakres prac są opublikowane na BlP pod adresem:
http://bjp.Iubawka.eu/site/tender/5hoW/27961. Remont Ul. Przyjaciół Żołnierza byt

kilkukrotnie omaWiany z mieszkańcamj W/W ulicy, Rozmowy byly plzeprowadzane
indywjdualnie ż każdym mieszkańcem względem uż8odnienia szcze9ólów, W dniu 05.02
2021 r. zostat zaakceptowany o§tateczny projekt, Pani Burmistrz podczas sesji !7.o2.2o27l.
udzieliła Radnym wyczerpujących informacji na temat ostatecznej koncepcji prżebudowy ul.

Pfty)acloi Lotnletza.

3. czy Gmina Lubawka W związku ż Rządowym Funduszem lnwestyc.ii Lokalnych
mającym na celu Wsparcie dla 5amorządóW gmin 8órskich złoży Wniosek na budowę
infrastruktury naśnieżania stoku narciarskiego? Pomoc finansowa ma być dostęp[na
W dwóch instrumentach na tączną kwotę ok.1 mld ziotych? Uważam, że naleźałoby

skorzystać z drugiego instrumentu Wsparcia tj, sfinansowania inwestycji W gminie
ponieważ dotycży on budowy, rozbudowy, przebudowy i moderniżacji infrastruktury
turvstycznej oraz komunalnej niezbędnej do śWiadczenia i rozwoju usług

turystycżnych. Gminy z powiatu kamienno8órskie8o zakwalifikowane są Wszystkie
jako 8órskie, a maksymalny limit dla każdej z gmjn to 8mln. Jest to niepoMarzalna
szansa dla nasże8o stoku aby doprowadzić 8o do dzisiejszych standardóW a tym

samym podnieść atrakcyjność nasżej 8miny i umoźliwić mieszkańcom jak itUrystom
korżystanie z ,,białego szaleństwa" nawet gdy nie ma Wystarczających opadóW
śniegu.

odpowiedź: Tak, Gmina Lubawka będzie Wnioskować o środki z Rządowego Funduszu

lnwestycji Lokalnych z Funduszu Przeciwdzialania covlD-19 dla gmin opisanych W załączniku
nr 7 do uchwały położonych na obszarach górskich. We Wniosku uwzględniono między

innymi naśnieżanie stoku narciarskiego, Wykorżystując kn^€ria dru8ie8o instrumentu
Wsparcia,
Zgodnie z § 1, W uchwale nr 102 Rady MinistróW z dnia 23 lipca 2020 r. W sprawie Wsparcia

na realjzację zadań inWestycyjnych przez jednostki samorządu terytorialnego (M.P. poz, 662,

7077,704.6 i 7144);
pkt. 3. Wsparcie ze środków, o którYch mowa W ust. 1 pkt 5, dla 1 8miny Wynosi:

1) 40% Wysokości WydatkóW poniesionych przez 8minę na realizację inwestycji,

średniorocznie W latach 2016-2020, jednak nie Więcej niż 8 000 000 zl.

.jak W5kazuje powyższy punk Uchwał, podstawą Wyliczenia Wysokości W5parcia są Wydatki,

które 8mina poniosła na inwestyc.ie W latach 2016-2020. Dofinansowani€ z prosramu

Wyniesie 40% średniorocznej Wańości WydatkóW na inwestyc.ie W latach 2016-2020, czyli

W naszym przypadku jest to kwota 2.860.693,75żł.

4. W żWiązku z sygnałam! mieszkańcóW zwracam 5ię z prośbą o interwencję
u zarządców chodnikóW przy ulicach Kamiennogórska (GDK|A) oraz Karkonowskiej

{DsDiK) W związku z'utrzymaniem ich po opadach śnie8u. chodniki nie byĘ na

bieźąco odśnieżane, zale8a na nich Warstwa śnie8u, która nie pozwaIa pieszym na

przemiesżczanie się W bezpieczny 5posób, natomiast przejazd Wózka z dżieckiem byl

niemalże niemożliWy,
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odpowiedź: Pracownik UrzędU Miasta Lubawka, któryjest odpowiedzialny za Utrzvmanie

drjg w Gminie, jest W stalym kontakcie ze Wszystkimi zarządcami dróg ichodnikóW

*.l*iąrku , zim;wym utrżymaniem, jeżeli otrżymujemy niepokojące sygnaty z terenu

o źle utrzymanym chodniku bądź drodze, informacja ta natychmiast zostaje przekazana

do odpoWiednie8o Zarządcy.

podinspekol d5, Eospodarki Wodno],

tel,516322333
o-maiL: 5ósnowslG a3ita@lubaWka.eu
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